
广州克蔓尼 ADC 发泡剂 AC-3000F

产品名称 广州克蔓尼 ADC 发泡剂 AC-3000F

公司名称 广州市克蔓尼新材料科技有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 广州市黄埔区保盈大道82号422房

联系电话  13326868736

产品详情

ADC发泡剂为应用特广泛的发泡剂，其高发气量及在橡塑料中具有优异的分散特性，常压发泡和加压发
泡均可适用。广泛应用于塑料和橡胶的发泡，如PE、PS、EVA 、PVC、TPR、天然橡胶等材料。可用来
制造工具手柄、皮革、墙纸、地板、密封件、鞋底等发泡材料。尤其有利于提高制品延伸性和获取优异
的泡孔结构。

The ADC foaming agent (also known as Azodicarbonamide, also called blowing agent) has high gas generation and
excellent dispersion characteristics in rubber and plastics, and both atmospheric pressure foaming and pressure
foaming are applicable. It is widely used in the foaming of plastic rubber, such as PE, PS, EVA, PVC, TPR, natural
rubber and other materials. It can also be used to make foaming materials such as sports equipment, leather, wallpaper,
wall/floor, yoga mat, and sole. It is especially beneficial to increase the elongation of the product and to obtain a better
cell structure result.

品名 AC-3000H
平均粒径

Particle Size

6-9um

化学成分

Chemical Composition

偶氮二甲醯胺

Azodicarbonamide
产品外观

Appearance

浅黄色结晶粉末

Light yellow crystallized powder
发气量

Gas Volume

210 ± 10 ml/g



分解温度

Decomposition Temp.

186-193℃

ｐＨ 值

pH Value

6.5-7.5

含 量

Content

> 99%

包 裝

Package

25KG / BAG or Box
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